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Ahojte Gaštankovia!  
  JE TU POSLEDNÉ čÍSLO GAŠTANKA V TOMTO ŠKOLSKOM ROKU. JE JÚN, MESIAC KEDY SA 

VŠETCI ROZLÚčIME A PRÍDEME Až O DVA MESIACE. NIEKTORÍ SA Už ALE NEVRÁTIA. MY 

DEVIATACI POVIEME SVOJE ZBOHOM A Už SI VIAC NESADNEME  DO ŠKOLSKÝCH LAVÍC 

TEJTO ŠKOLY.   A NEBUDEME SA VÁM PRIHOVÁRAť ANI NA STRÁNKACH GAŠTANKA. 

DÚFAME VŠAK, žE TÍ, KTORÍ NÁS “NAHRADIA”  BUDÚ POKRAčOVAť V NAŠEJ PRÁCI A 

ŠKOLSKÝ čASOPIS VÁS BUDE AJ NAďALEJ INFORMOVAť O DIANÍ V NAŠEJ ŠKOLE .  

                ŽELÁME ELÁME ELÁME ELÁME VVVVÁM PEKNÉ PRÁZDNINY AÁM PEKNÉ PRÁZDNINY AÁM PEKNÉ PRÁZDNINY AÁM PEKNÉ PRÁZDNINY A    NECH VÁM VYJDE PONECH VÁM VYJDE PONECH VÁM VYJDE PONECH VÁM VYJDE POčASIE. ASIE. ASIE. ASIE.     

  LÚčI SA S VAMI REDAKčNÁ RADA A AJ MY, DEVIATAčKY –  

                                                                                            VERONIKA, KIKA, LÍVIA  A NIKOLA.      

 ROZLÚčKA SO ŠKOLOU 
Za deväť rokov na tejto škole,                                
Sme sa naučili veľmi veľa. 
V triede sme si určili svoje role,  
A postrácali všetky požičané perá. 
 
Keď sme ako prváci prekročili prah školy, 
Hneď sme pochopili, že súdení sme si boli. 
Vzhľadom na to, že čítať a písať sme vedeli, 
Dlho sme na stoličkách neobsedeli. 
 
V zborovni sme hlavná téma, 
Nikdy nedošla kríza nápadov. 
Žiadna iná trieda na nás nemá, 
Nedobehli nás celých deväť rokov. 
 
Roky nám rýchlo ubiehali, 
Kopy nápadov nás neopúšťali. 
Pri tom ako sme sa naháňali, 
Nejedny dvere sme na smrť dokopali. 
 
Naša škola z Nového Mesta najstaršia je, 
tento rok 120.výročie  oslavuje. 
Kvôli veku ju celú pekne vynovujú, 
na stodvadsiatku jej lifting omietky podarujú. 
 
Sme radi, že sme na tejto škole boli, 
aj keď koncoročné odlúčenie dosť bolí. 
No spomienky na vás zostanú navždy, 
dúfame, že aj na nás si spomenie každý. 
                                             Veronika M. a Kika S. 9.A 



 

V škole hľadali chalana, ktorý by išiel na súťaž vo  varení. Ja som  ponuku  prijal a začal sa chystať na 
sútaž. Mali sme variť spolu so Simonou zo 7.a. Všetko som si to podrobne premyslel, aby to dobre 
dopadlo. Deň pred súťažou som si zbalil veci a prekontroloval všetko a s kľudnou myslou som išiel 
spať. V deň súťaže som sa zobudil ako obvykle. Naraňajkoval som sa a šup-šup do školy, pred školou 
ma čakala vedúca so Simonou. Nasadli sme do auta a vydali sa na určené miesto. Vošli sme do budovy 
školskej jedálne. Stoly, na ktorých sa malo jesť, boli pospájané a boli z nich vytvorené provizorné 
kuchynské stoly. Na každej doske bola pripravená jedna dvojplatnička a suroviny, ktoré sme mali 
použiť pri varení. Súťaž sa začala o 8:10. Každý robil,  čo mohol. Šúpali sme zemiaky, plnili kuracie 
prsia... Varilo sa a opekalo sa. Každý mal svoju robotu. Keď sa všetko uvarilo a pripravilo, začalo sa 
servírovať. Porote-ktorá našu prácu hodnotila- chutilo, ale nestačilo to na prvé miesto. Nuž tak sme 

vyhrali aspoň tretie.                Patrik Mercek 9.A  

 
Ráno o trištvrte na osem sme prišli s Paťom z 9.A do školy  Za kasárňou. Mali 
sme súťažiť vo varení, a tak sme išli rovno do jedaálne.  Dorazili sme prví. 
Položili sme si jedlo a dekorácie na stôl a išli sme sa prezliecť. Po chvíli súťaž 
začala. Patrik začal  variť polievku. Bola to  brokolicová polievka.  
Kameraman ma natáčal , keď som zdobila stôl. Potom som prišla variť. 
Začala som už s hlavným jedlom - do kuracieho mäsa sme dali brokolicu, 
slaninu a syr. Nechali sme to položené a ja som ošúpala zemiaky.  Urobili sme 
ich opekané.  Neskôr sme naložili aj mäso na panvicu. Medzi tým som robila 
oblohu na hlavné jedlo. A mohli sme začať podávať polievku.  Pánovi 
poslancovi chutila, lebo si dal viac lyžičiek.  Myslím,  že aj tým dvom slečnám 
v porote. Boli z Hotelovej školy. Tri minútky na to sme podávali hlavné jedlo 
a Patrik medzi tým robil dezert. Neviem ako sa volal, ale bolo to dobré. 
Porota si dala iba z mäsa a zemiakov z oblohy si nedali ani kúštik. S dezertom 
sme meškali, lebo Patrik si to ešte fotil. Nevadilo to. Porota nám dala jeden 
bod dole, pretože to bolo plné z pohára to vytekalo. Ale zasmiali sme sa. A 
prišlo vyhodnocovanie. Pán poslanec povedal, že každá škola bola výborná a 
všetci sme víťazi, ale samozrejme musel vyhodnotiť prvé, druhé a tretie 
miesto. Žiačky z Hotelovej školy vyhodnocovali. Ako hovorila tretie miesto 
získava a ako otvárala ústa som vedela, že povie Odborárska 2. Ale nevadí, 
lepšie ako nič, aj to je dobré. Tretie miesto z ôsmich škôl. Jeden žiak zo 
Sibírskej presolil polievku a pán poslanec sa len zasmial a povedal, že 
musíme tu mať aj zaĺúbených kuchárov. 
Simona Pham Vanová, 7.A 



NNNNaše práce aše práce aše práce aše práce boli ocenené v boli ocenené v boli ocenené v boli ocenené v     literárnej literárnej literárnej literárnej 
ssssúúúúťaaaaži  i  i  i      Študijného centra BasicŠtudijného centra BasicŠtudijného centra BasicŠtudijného centra Basic    
Aj tento rok sme sa zapojili do    
literárnej súťaže a opäť sme  
získali niekoľko diplomov 

 

Prečítajte si najlepšie práce 

ELEKTRICKÝ PRÚD 
Keby nebol v našom meste prúd, 

bola by som ako bez rúk. 
Nevedela  by som veľa vecí  robiť, 
ani po meste s priateľmi chodiť. 

Elektri čky by nechodili, 
žiadnych ľudí by nevozili. 

Pekári by v peciach nepiekli, 
rožky, chleba by sme nejedli.  

 

Zapnúť svetlo nešlo by, 
ako si budem robiť úlohy? 
Učiť by som sa nemusela, 
tomu by som sa potešila. 

Ale nemohla by som hudbu počúvať, 
na počítači sa hrať a filmy pozerať. 

Namiesto pozerania na telku, 
čítala by som pri baterke rozprávku. 

 

Chladničky by nemrazili, 
aj nanuky by sa v nich roztopili. 

Práčka tiež zapnúť nešla by, 
keby prúd čím skôr nezapli. 
Sviečku by som si zapálila, 

no veľa by som toho nevidela. 
Veď elektrický prúd – sa div, 

je ako ôsmy svetový div. 
Keby ľudia dnes nemohli  prúd využiť, 

veľmi ťažko by dokázali prežiť. 
 

Sandra Šolcová,6.a   
ZŠ s MŠ Odborárska 2, Bratislava 

 



 

Chorvátsky Grob podľa mojich predstáv 

Bývam v obci Chorvátsky Grob. Mám to tu rada, ale chcela by som, 
aby tu bolo ako v rozprávke.  

Chýba nám cukráreň, ktorá by mohla byť  celá zo sladkostí, stoličky 
by boli z pelendrekov a stoly by boli plné zmrzliny. Na oknách by viseli 
záclony zo všelijakých cukríkov na motúzoch. Potom by tam  nemusel 
byť vôbec nápis ,,Cukráreň.“ Chcela by som, aby  pizzeria mala steny 
z ementálu a na stoloch plno chutnej  paradajkovej omáčky,  stoly z 
pizze, z ktorej  by si  mohol každý odhryznúť koľko len chce, to by bol 
raj!!!! Chcela by som tu papiernictvo, ktoré by  bolo celé z papiera. 
Pekáreň, ktorá by bola postavená celá z najchutnejších chlebíkov, 
samozrejme,  celozrnných.  Pult (za ktorým je predavač) by bol z rožkov. 
Obecný úrad by mal steny zo zbierok zákonov a zo sobášnych listov.  Ale 
z takého papiera, ktorý vydrží dážď aj búrku.      

Každý rok sa v Grobe  koná jarmok, je to veľká slávnosť. Každý by 
mal stánok z toho, čo by predával napríklad: hračky- obchod z hračiek, 
husacina- z lokší, víno- z fľašiek od vína, krajčír- z nádherných látok. 

Chceli by ste bývať v takom mestečku?!? Ja áno, ale zatiaľ môžem iba 
snívať. 

Laura Magátová , 11 rokov 
ZŠ s MŠ Odborárska2, z 5.A 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                      

Táto  báseň je o našom meste,                                                                                         
vedie to ku dobrej ceste.                                                                                                    
Chcela by som to i to,                                                                                                                          
povedalo si raz dievčatko. 

Veľkú posteľ na skákanie,                             
vstup by bol  na zatlieskanie.                        
Každý chce aj trampolínu,                                                                                                    
zavoláme tetu Karolínu. 

V mojom malom mestečku,                                                                                                        
chcela by som tiež  hojdačku.                                                                                                                                               
Veľkú ako náš panelák,                                                                    
každý by bol hrozne rád. 

Penu, na ktorej sa skáče,                                                                                                   
chutnú ako mamine koláče.                                                                                                    
Budeme skákať hopi-hop,                                                                                                                         
vyskočíme až po váš strop. 

Chcem tu mať aj zábavný park,                                                   
 v ňom bude lietať  trojhlavý drak.                                     
Hrady zo zmrzliny nech tu stoja,                                            
veď Bratislava je aj moja. 

V mojom meste ľudí je dosť,                                   
dňom či nocou zažijú zábavy dosť.                                
Cez pol mesta veľký bazén,                                    
však ja stále ešte vládzem. 

 

Tak toto ja chcem u nás mať,                                                                             
aby sa deti mohli spolu hrať.                                                      
Veľkú zábavnú školu ešte k tomu,                                           
pôjdeme tam všetci spolu. 

Lucia VlčíkovLucia VlčíkovLucia VlčíkovLucia Vlčíková,6.A _ 12 rokov,á,6.A _ 12 rokov,á,6.A _ 12 rokov,á,6.A _ 12 rokov,    
ZŠ sZŠ sZŠ sZŠ s    MŠ Odborárska 2,BRATISLAVAMŠ Odborárska 2,BRATISLAVAMŠ Odborárska 2,BRATISLAVAMŠ Odborárska 2,BRATISLAVA    

    
    
    
    



 
 
Dňa 18.4. 2012 sa druhý stupeň zúčastnil výchovného koncertu s témou Muzikál. 
Speváci, ktorí prišli až z národného divadla, nás oboznámili s celou históriou 
muzikálov. Okrem pôvodu muzikálov bola reč aj o najslávnejších dielach s touto 
tématikou a ich autoroch, o rôznych historických udalostiach súvisiacich s muzikálmi, 
či už o tom, ako žili ich tvorcovia, alebo čo ich viedlo k vytvoreniu toho či onoho diela, 
ale aj samotné prespievanie piesní z najrôznejších muzikálov. Ku koncu sme zatlieskali 
brilantnému klavíristovi a dvom trochu ukričaným speváčkam a spevákovi. A okrem 
dočasnej bolesti uší sme sa v zdraví pobrali domov. ...S jednou zastávkou v Poluse. ☺ 
Lívia Rydzoňová, 9.A 

Dňa 19.4.2012 sme navštívili výchovný koncert v KS. Skupina Free Vox hrala hity 
zosnulých spevákov a speváčiek. Moderátorka nás pred každou skladbou oboznámila 
s históriou skupiny alebo speváka. Niektorých spevákov sme museli hádať, ale boli sme 
odmenení malinovkou. Aj Nikole M. z 9.a sa jedna ušla za spávnu odpoveď. Počuli sme 
tam piesne napríklad od The Beatles, Edith Piaf, Queen a Schelingera. Program 
zakončila pesnička We are the championes a my sme potom spokojne  odtancovali 
domov.                                                                   ☺   V.Molnárová 9.a 
 
Vo štvrtok 19.4. celý ( no skôr jeho väčšina) druhý stupeň išiel na výchovný koncert do 
Domu kultúry. Pani moderátorka nám oznámila tému, hity 20. storočia a predstavila 
nám speváčku, gitaristu a klaviristu, všetci zo skupiny Free vox.  
Počas koncertu nám predstavila niekoľko známych spevákov napr.  
Edith Piaf, Bob Marley, Beatles, Elvis Presley... Z každého repertoáru nám zaspievali 
pesničku a pani moderátorka nám vysvetlila niečo z histórie kapely, speváka, speváčky. 
Na niektoré pesničky sme mohli zatancovať, aj pani učiteľky si zatancovali.  
                                                                 Tereza Spáčilová 5.a 

 

                                                       

 

 

 

                    



Darina Hudecová: 
          Dňa 26.4.2012 sme išli navštíviť ako prvé deti, ktoré výstavu  navštívili , Atlantis Science 
Centrum. Za túto možnosť  musím hlavne poďakovať za všetkých pani učiteľke Brňákovej, ktorá 
nás na túto prehliadku vybrala.  
Bol teplý aprílový deň a všetci vybraní na exkurziu sme sa zišli pred našou školou. Už len pani 
učiteľka Brňáková chýbala. Prehliadka mala byť zameraná na fyziku, matematiku a chémiu, aj 
keď ja si myslím, že tam išlo hlavne o logiku. Bolo to blízko, tak sme išli pešo. Ako náhle sme 
došli, priviedli nás do veľkej miestnosti. Nazvali ju šatňa, aj keď Alan podotkol, že je to veľké ako 
sklad. Roztrúsili sme sa tam hala-bala ☺. Chvíľku sme počkali v „sklade“.  O pár minút nám 
povedali, že si máme dať veci na jeden vešiak. Zrazu sa do šatne nahrnulo plno deciek, medzi 
ktorými boli aj moji známi Martin, Viktória a Tereza. Na začiatok nás privítali a dali nám pár 
bezpečnostných pravidiel. Až potom sme mohli ísť na druhé poschodie. Tam sa nachádzalo plno 
miestností. V tej najväčšej boli deti s flautami. Boli to deti z Českej, ktoré tam mali program. 
Hneď na úvode bol príhovor starostu a slávnostné prestrihnutie pásky. Pásku držali Alan s Beky. 
Po tomto ceremoniáli sme sa rozpŕchli po poschodí. Boli tam dokonca aj najťažšie hádanky 
a hlavolamy a kto ich uhádol alebo spravil bol vyfotený a pridaný na stránku toho centra. Medzi 
týchto „géniov“ sa dostala aj moja kamarátka Lucia. Vraj spravila najťažší hlavolam. Najviac sa mi 
páčila miestnosť s bublinami (kde som ošpliechala moderátorku Markízy – nie naschvál). Veľmi  

sa mi tu páčilo a dúfam, že toto centrum ešte niekedy navštívim.   Dara Hudecová, 7.A 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 
 
 
Exkurzia sa konala 26.4.2012 od 9:00 do 12:00 na Magnetovej ulici . 
 Zo školy sme vyrazili ráno o 8:00 na exkurziu spoločne s pani učiteľkou 
Brňákovou. Zo žiakov pani učiteľka vybrala štyroch siedmakov, štyroch ôsmakov 
a štyroch šiestakov. Na Magnetovu sme išli pešo, lebo to nebolo až tak ďaleko. Keď 
sme prišli do budovy, kde sa konala výstava, sme si odložili bundy a čakali sme 
pokým prídu aj ostatné školy. Už sme boli všetci pokope, keď  jedna pani začala 
rozprávať o výstave, bezpečnosti atď. Na prvom poschodí, kde sa konala výstava, 
bol najprv kultúrny program, príhovor starostu a prestrihnutie slávnostnej pásky. 
Potom sa všetky deti porozbiehali do ostatných miestností, kde boli vystavené aj 
iné „hračky“. Každý si na výstave našiel niečo pre seba. Niektorí bubliny, iní umelé 
zemetrasenie alebo vyrábanie elektriny. Unikátne na celej výstave bolo, že v každej 
miestnosti bolo niečo nové. V jednej miestnosti exponáty týkajúce sa zvuku. 
V druhej miestnosti exponáty, ktoré sa týkali vody. Ja som najviac času strávil 
v miestnosti, kde boli pokusy s bublinami. Mohli sme vytvárať obrovské bubliny 
v rozličných tvaroch. Alebo vytvoriť okolo seba obrovskú bublinu. Taktiež ma 
zaujalo umelé zemetrasenie. Bola tam železná doska, na ktorú  sme postavili most 
alebo budovu z magnetov a potom sme spustili umelé zemetrasenie. Takto sme 
mohli zistiť, či by sme boli dobrými architektmi a či by naše budovy vydržali 
zemetrasenie. Páčili sa mi aj pokusy so vzduchom. So vzduchom súviselo asi päť 
miestností. Vo väčšine miestností spojených so vzduchom sme mali pomocou 
vzdušného dela trafiť loptu do železného otvoru. Dokonca sme na výstave stretli aj 
fyzika, ktorí všetky exponáty na výstave pripravil. Počas celej výstavy sme mali aj 
občerstvenie, takže tým ma ešte utvrdili  v tom, aby som sa tam ešte raz vrátil.  

Po ceste do školy sa všetci snažili čo najviac spomaľovať, aby sme prišli do 
školy neskôr, ale aj tak sa nám to nepodarilo. Nakoniec sme do školy prišli na piatu 
hodinu. Mne osobne sa výstava veľmi páčila. 

Matúš Obrcian 7.A 
 
 
 
 



 

 
 

       3. miesto získala Ema Kuklovská z 5.A        

                               GRATULUJEME 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SPOMIENKY SÚŤAŽIACICH AJ DIVÁKOV 

 

    

    

    

    

Veronika Červenková 7.AVeronika Červenková 7.AVeronika Červenková 7.AVeronika Červenková 7.A    
Ešte minulý týždeň, keď mi pani učiteľka Acsová  oznámila, že ideme spolu s mojou 
kamarátkou Simonou z 8.A na súťaž, bolo mi dobre. Nemala som trému, nepotili sa mi 
dlane a na skúškach sme spievali bezchybne. Hovorili sme si, že trému mať určite 
nebudeme, že to vyjde a aj napriek všetkému to zaspievame dobre. Vybrali sme si 
pomerne ťažkú pesničku, najmä na dýchanie. Touto pesničkou sa Adele preslávila, 
vlastne je to hneď druhá pesnička, ktorú od nej dávali v rádiách. Tým, že sme boli dve, 
vybrali sme si dve vystúpenia. Tak teda, duet od Adele a ako menšie prekvapenie, spev 



s korepetíciou. Klavíru sa venujem už osem rokov, takže naučiť sa naspamäť noty nebol 
žiadny problém. Horšie už bolo, zladiť sa so speváčkou. Približne po dvoch hodinách  
učenia a sústredenia sa, sme to zvládli a boli sme pripravené.  
 Bola streda. Ráno som sa dve hodiny pripravovala na môj veľký deň. Nieže by som 
si z tej súťaže robila veľké starosti, ale v každom prípade, na každom malom podujatí 
chcem vyzerať k svetu. Natočila som si vlasy, namaľovala sa, navliekla džínsy a tričko a do 
tašky si hodilo oblečenie, v ktorom pôjdem vystupovať.  V aute síce vládla pokojná, tichá 
konverzácia, ale vnútri som bola nervózna, išlo ma roztrhať. 
 Mama ma zaviezla až pred KS, kde sa konala súťaž. Tam už vonku stála pani 
učiteľka Ácsová, pravdepodobne na mňa čakala. Vnútri bol už Alan, súťažiaci z našej 
školy, taktiež môj spolužiak. Vystupoval s diabolom. Začali sme panikáriť, keď Simona 
nechodila. Po telefonáte som zistila, že jej nikto o ničom nepovedal a že pekné čaká pred 
školou.  
 Atmosféra vnútri bola príjemná, ale trošku viac napätá. Všetci chodili vystretí 
a niektorí ani nedýchali. V tej chvíli som ľutovala všetkých trémistov, vrátane mňa.  
Odložili sme si tašky do šatne, pokecali, zoznamovali sme sa s niektorými dievčatami. Boli 
celkom priateľské a komunikatívne. Ale tých pár „horenosiek“, ktoré si mysleli, že to už 
všetko mali dopredu vyhraté, som nevedela vystáť.  
Najhoršie však bolo, keď sme si s vedúcou súťaže nacvičovali nástup, príchod, odchod, 
rozhovor, pozdravy, úsmev , dobré držanie tela a ďalšie veci, z ktorých mi išli puknúť 
nervy. Cítila som sa, ako v tých filmoch, kde princezné, musia chodiť s desiatimi knižkami 
na hlave, škeriť sa, mávať a pri tom aj stepovať o sto šesť.  Povedali nám, že to pridáva 
body, i keď ide tu hlavne o talent, takže neviem, prečo robili také veľké cirkusy s tým , či 
odkráčam za červenú oponu alebo pred ňu. Z toľkého státia ma boleli nohy, lebo nie a nie 
sa to všetkým podariť. Vždy sa tam našiel taký, ktorý buď zaspal, alebo sa pomýlil. 
Konečne sme to zvládli a nechali nás oddýchnuť si, aspoň na tých desať minút, kým 
nezačne oficiálna súťaž.  
 Všetko prebehlo hladko. Príchod, odchod a rozhovor som zvládla ľavou zadnou. 
Vylosovali sme si číslo 12 a 21. Spev s korepetíciou bol dvanásty a duet ako dvadsiaty 
prvý. Stratila som pojem o čase a trošku som na naše prvé vystúpenie meškala, ale zvládla 
som to a Simona to tam zatiaľ obkecávala. Už som nemala trému. Akoby sme tam boli len 
ja, Simona a veľké, nádherné krídlo.  Všetko išlo hladko, dokým, som sa nepomýlila. 
Poslednú slohu som akoby vypustila a končila som refrénom. Pozreli sme sa na seba. 
Nechápala som, prečo nespieva do klavíra. Až potom, keď mi potichu šepla prvé dve slová 
strofy, som sa chytila za hlavu a došlo mi, že som jeden celý kus vynechala. Dospievali sme 
to a myslím, že to malo úspech. Aj napriek tomu, že som sa trošku zasnila, sme to zvládli.  
 Druhýkrát som už mala väčšiu trému. Lepšie hrám na klavíri ako spievam, takže 
triašku v mojom hlase sa určite nedalo prepočuť. Tentokrát sme sa nepomýlili a diváci 
nás obdarovali veľkým, hlasným potleskom.  Konečne už bolo po všetkom. Bolo nám 
jedno, ako to dopadne, či vyhráme, alebo prehráme. Chceli sme si len zahrať a zaspievať, 
nič viac, nič menej. 
 Keď sme sa poslednýkrát nastúpili pred obecenstvo, aby sme sa dozvedeli 
výsledky, porota sa stále nevedela rozhodnúť. Moderátor sa snažil do toho zdĺhavého 
ticha trošku spríjemniť napätú situáciu tým, že sa nás pýtal pár otázok typu: Kto si myslíš, 
že vyhrá? Ako si spokojný so svojim vystúpením? Chcel by si na tom niečo zmeniť ? A pod...  
Porota konečne dorazila s výsledkami. 
 Nevyhrali sme, ale vôbec nám to nevadí. Samozrejme, boli sme veľmi radi, keby 
sme sa umiestnili aspoň na 3. mieste, ale asi tam boli aj lepší. Naopak, trošku mi vadí, že za 
„BOYA“ 2012 vyhlásili chlapca, ktorý vyhráva každú jednu súťaž v Novom Meste. Boli tam 
aj lepší od neho.  Ale mrzí ma, že porota nedala šancu, tentokrát niekomu inému. Aj keby 



bol najlepší, mala uprednostniť mladších. Tak či onak, ja nie som porotkyňa a o tomto 
rozhodovať nemôžem.  

 Ja som so 
svojím výkonom 
spokojná. Užili 
sme si to a to je to 
hlavné.    

 

 

 

Alan Dolán 7.A 
 V utorok ráno som sa zobudil celý natešený, že idem súťažiť. Obliekol som sa, zbalil 
diabolo a vyrazil som. 
         V KS som bol o chvíľu a pár minút po mne prišli s pani učiteľkou Ácsovou aj 
ostatní. Najprv sme mali generálku, kde nám vysvetlili, čo máme robiť a ako bude 
naše vystúpenie vyzerať. Niektoré čísla sa mi zdali zvláštne a aj zaujímavé.  
      Spolu nás bolo dvadsaťsedem súťažiacich a ja som mal číslo dvadsaťšesť. Kým 
som čakal na svoje vystúpenie, precvičoval som si  žonglérske umenie svetovej triedy 
s diabolom.     Keď konečne nastal môj čas, mal som hrozný stres, že niečo pokazím. 
A navyše mi skrátili dvojminútové vystúpenie len na minútové. Zvládol som to, ale 
poriadne som sa spotil. 
      Z celej súťaže som mal super pocit. Zoznámil som sa aj s novými kamarátmi, 
ktorým som držal palce. Bolo tam veľa pekných vystúpení a stálo za to ich vidieť. 
Pôjdem určite aj druhýkrát.  
 

Dušan Slančo 7.A –divácky pohľad 
Minulú stredu sa naša trieda po prvej vyučovacej hodine vybrala na súťaž “Miss a boy“.Išli 
sme podporiť našich spolužiakov Alana a Veroniku, ktorí súťažili so svojimi číslami. 
Show sa začala o 9:15 a zúčastnilo sa jej 27 detí. Už od začiatku sme videli niekoľko 
zaujímavých hudobných, tanečných a športových vystúpení. Viacero súťažiacich bolo 
veľmi šikovných, Alan a Veronika medzi nimi. Alan predviedol svoje zručnosti v ovládaní 
diabola, za čo si vyslúžil potlesk. Veronika pre zmenu hrala na klavíri a svojím spevom ju 
sprevádzala naša ďalšia spolužiačka Simonka. Toto vystúpenie sa mi páčilo najviac. 
Zaujalo ma však dievča, ktoré predvádzalo gymnastiku a Alan. Alan ani Veronika sa 
napokon neumiestnili, no mladá gymnastka skončila na peknom treťom mieste. Prvé 
miesto získal chlapec, ktorý predvádzal beatbox a vyhral túto súťaž už tretíkrát po sebe. 
Druhé miesto obsadila dievčina, ktorá tancovala hip-hop. Celkovo sa však ani jeden zo 
súťažiacich nemal za čo hanbiť. Ako diváci sme sa azda ani nestihli nudiť. Dúfam, že na 
budúci rok sa prídeme na túto súťaž pozrieť znova a že tentokrát sa jednému z „našich“ 
podarí aj získať umiestnenie v prvej trojke! 



 

Trocha teórie: Prečo zrovna 22.4???   Deň Zeme si pripomíname aj preto, aby sme si raz do ro ka (ak už 
nie častejšie) pripomenuli svoju závislos ť na cenných daroch, ktoré sú nám prostredníctvom Ze me 
poskytované. Zárove ň, aby sme si čoraz hlbšie uvedomovali, že zemské zdroje nie sú ne vyčerpate ľné a 
rovnováha všetkého živého na tejto planéte je vzácn a, obdivuhodná, no ve ľmi krehká. Krehkejšia, než 
ktoko ľvek z nás dokáže v plnej miere postihnú ť svojím poznaním či cítením. A tak ľudstvo zatia ľ pácha 
na tejto svojej dojke a ochrankyni ťažko odpustite ľné, sebecké bezprávie, ktorého dosah ani tí 
najcitlivejší a najmúdrejší z nášho stredu nedokážu  v celej jeho mnohorakosti spätného pôsobenia 
predvída ť. Geniálna dokonalos ť nespo četných väzieb vzájomnej užito čnosti všetkého živého i zdanlivo 
neživého, čím je Zem obdarovaná, by nás mala nap ĺňať nie krátkozrakým majetníckym nutkaním 
ovláda ť a drancova ť; ale naopak - nemým úžasom, obdivom a pokornou túž bou u čiť sa od Zeme a 
chráni ť jej poklady pre budúce generácie ľudí a ostatných tvorov. 

Aktivity: Keramická dielňa- zhotovenie výrobkov s prírodnou tematikou 
                   Literárna súťaž: kvety a zvieratká v prírode  
                   Výtvarná súťaž: návrh plagátu ku Dňu Zeme  
                   Projekt: Moja najkrajšia fotografia a týždeň zdravej výživy 
                   Pokračovať v separovaní odpadu 

                         
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Práce našich detí sú úžasné!!!!! 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Deň matiek                                                             
Moja milá mamička 
v očiach žiari tvoja tvárička. 
Neviem, čo by som si v živote bez teba počal, 
asi len v kúte sedel a bezvládne mlčal. 
 

Vždy ma potešíš svojím úsmevom, 
tak ako ja teba svojím úspechom. 
Rátať hviezdy na nebi je síce nudné, 
však tvoju hviezdu je vidieť nutné. 
 

Sľubujem, že sa ti v živote odvďačím, 
Uvidíš, mojim prístupom sa ti zapáčim. 
Vychovala si ma a naučila prvé kroky, 
prežila si moje hlúposti a tvoje šoky.   Juraj Greguš. 
 

Pre mamu                                              
Mamka moja mám ťa rád,                           
si môj veľký kamarát.                                               
Ďakujem za láskavé aj prísne slovo,                          
Vždy som vedel za čo bolo. 
Ďakujem za nehu, strach aj obetu,  
je dobré vedieť, že si stále pri mne, tu...               
                                                           
Tvoje oči vždy mi povedia,                                     
či si smutná a či veselá,                                               
Za všetko moja mamička, 
ľúbim ťa z celého srdiečka.        Dušan Slančo, 7.A    
 

 Ku dňu matiek 
  Pre mamičku moju milú,  
 ktorú nadovšetko rada mám,  
  veľké srdce namaľujem,    
k sviatku jej ho z lásky dám. 
 

Na deň matiek darujem jej,   
jednu peknú básničku. 
 A mamička moja bude mať,   
celý deň úsmev na líčku.               Veronika Červenková, 7.A 

 
   ♥ MAME ♥ 
Mamička naša milá, drahá, 
ty si nás z láskou vychovala. 
Si pre nás to najvzácnejšie, čo môže byť, 
si pre nás ten najlepší človek, čo môže žiť.                
 
Dala si nám náš krásny život, 
tvoja snaha nevýjde navnivoč. 
V našich žilách koluje tvoja láska, 
ktorú nám dávaš ty, naša kráska.     Dara Hudecova                                      ĎAKUJEME! ♥  



Pikopretek  
Súťaž má každý rok inú tematiku, podľa ktorej deti plnia rôzne úlohy a tak si 

porovnávajú svoje matematické schopnosti. Tematikou tohto ročníka boli 
vynálezy. Decká sa akoby vrátili v čase a museli znovu vynájsť niektoré vynálezy - 
delo, vzducholoď, kníhtlač, morzeovku - aby sa mohli vrátiť do našej modernej 
doby. Na túto neľahkú úlohu sa podujalo až 29 bratislavských škôl s viac ako 400 
žiakmi. Súťažilo sa ako aj po minulé roky v štyroch kategóriách od piatakov až po 
deviatakov. Aprílové počasie sa našťastie umúdrilo a vo švrtok, 19.apríla, nám 
prialo. Od deviatej ráno sa začali zbiehať prví matematici spolu so svojimi 
učiteľmi… toľko slová organizátorov 

 
… a teraz pohľad samotných súťažiacich 

Ráno o ôsmej sme vyštartovali z našej školy. 
Cestovali sme dlho a vraveli sme si, aké to bude ľahké. 
Keď sme dorazili, dostali sme mapku so stanovišťami . Prišiel na nás rad. 
Vyštartovali sme okolo desiatej. Ja aj s mojou kamarátkou sme vybehli 5- 
metrový kopec a boli sme vysilené. Naše stanovištia boli takéto:   kompas, 
laser, hodinky, vzducholoď.... Riešili sme tam logické úlohy. Postupne sme 
prešli skoro všetky stanovištia, potom nás náš spolužiak Tomáš zaviedol na 
poľnú cestu, a preto sme skončili, ako sme skončili . Ale boli sme úprimne 
radi, že sme neboli poslední. V našom družstve sme boli 4:  
                        Natália Pavlovská, Laura Magátová, Matúš Balogh, Tomáš  
 
 
 



 

PiKOPRETEKPiKOPRETEKPiKOPRETEKPiKOPRETEK    

Za horúceho dňa sme ja, Mišo, Dominika a Dara išli na súťaž PiKOPRETEK na 
Železnej studničke. 

Keď sme tam konečne dorazili, dostali sme papier, na ktorom bola 
nakreslená mapa trasy, príbeh a bodovanie. Jedine ja som si celý príbeh 
prečítal. Bol o ôsmich vynálezoch, ktoré sa majú znovu objaviť a pritom 
závodiť s časom. Prvá úloha bola kompas. V tejto úlohe sme mali hľadať štyri 
papieriky, na ktorých bol text. Text bol: Nasleduj ďalej žltú značku. Každá 
skupina mala rovnaký text. Ďalej boli hodiny. Dali nám papierik, na ktorom 
boli O a X a my sme museli zmeniť všetky O na X alebo všetky X na O. Toto 
bola jediná úloha na rozmýšľanie. Ďalej sme tu mali vzducholoď. Táto úloha 
nám robila najväčšie problémy. Naším zadaním bolo, aby sa každý za pomoci 
skupiny dostal cez lano. Miša a Daru sme prehodili ľahko. Menšie problémy 
boli s Dominikou, ale potom som mal ísť ja. Nikto z nich ma nedokázal 
zdvihnúť. Ja som navrhoval spôsob schodov, ale nikto ma nepočúval. Nechali 
sme to tak a išli ďalej. Tu som už nevládal bežať. Ďalej bola kníhtlač. Mali 
sme vytlačiť dvanásť písmen po sebe idúcich v abecede na papierik, ktorý 
nám dali. Tu sme využili Mišovu energiu, aby bežal.  Ďalej sme mali Morseovu 
abecedu. Tu sme mali šťastie, že Mišo sa učil morzeovku ešte predtým, ale 
nakoniec to Dominika odkukala od iných hráčov, ktorým som pomohol v 
úlohe kompas. Ďalej sme mali delo. Tuo som zase musel niesť spoluhráčov, 
ale tentokrát na chrbte. Mali sme trafiť strom tenisovymi loptičkami, ale 
pritom hráč musel sedieť na spoluhráčovi a ostatní dvaja mali podávať 
loptičky strelcovi a keď sa strelec netrafil, mali dohromady urobiť desať 
klikov. Mišo hádzal. Prvých päť pokusov trafil ako nič, ale potom trafil iba 
raz. Keby to bolo obrátene!!! A ako posledná úloha bola laser. Toto bola 
jediná úloha, v ktorej sme museli počitať. Mali sme vypočítať rok ,kedy bol 
vynájdený laser. To nám netrvalo ani päť minút. Išli sme ďalej a dostali 
maximálny počet bodov. Ale teraz nás čakala dlhá cesta k cieľu. Keď sme tam 
konečne dobehli, bol tam Mišo, ktorý na nás čakal a hulákal. Nakoniec sme 
dostali keksík a pomarančový džús.  

Bolo to vyčerpávajúce a podľa mňa to nemali nič spoločné s matematikou, 
bol to skôr telocvik, na ktorý nie som vôbec dobrý. 

Undral ENKH BAYAR, 7.A 

 



 

Schooldance   

The SCHOOL DANCE je veľká tanečná súťaž pre materské, základné a stredné školy, 
ktorú prináša centrum moderných vzdelávacích technológií EDULAB 
a tanečná akadémia Petra Modrovského a Jána Ďurovčíka DANSOVIA. 

Ako ste možno počuli, na niektorých školách 
sa vyhlásila súťaž Schooldance ,do ktorej sa 
mohli zapojiť žiaci a natočiť tanečné video. 
Videlo sa nám to ako super príležitosť, tak 
sme  ho natočili. Video sme zavesili na 
stránku www.schooldance.huste.tv.  

Natáčala nás p.uč. Šimunková    

                                    Ďakujeme!!!!!!! 

 

P.S. Všetci, čo sa nám či už potajme alebo 
nahlas  smiali, odkazujeme -  vy by ste také 
video nenatočili ☺  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Dňa 21.5.2012 sa písali cambrice 

(kembrič) testy.  Aby sme ich 
nevyrušovali, išli sme na Bratislavský 
hrad. Do hradu sme ísť nemohli, ale 
výhľad na Bratislavu bol super. Videli 

sme Dunaj aj most SNP. Cestou z hradu 
sme sa zastavili v Eurovei a niektoré piatačky aj ôsmačky si kúpili 
peonzu. Určite verím, že všetci boli v Mcdonalde. Najväčšiu radosť 

mali asi z toho, že sa fotili s Monikou z farmy. Tento výlet sme si užili 
a myslím, že by si ho všetci najradšej zopakovali. 

Laura Magátová ,  

Veronika Matýsková 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

Zaostri na školu! 
Názov tímu: Gaštankovia  

Škola: ZŠ s MŠ Odborárska 2, Bratislava           
    

Meno pedagóga: Mgr. Alena Žiaková, Mgr. 
Daniela Šafáriková 

Zloženie tímu: Veronika Molnárová, Kristína 
Sláviková, Lívia Rydzoňová, Simona Szilliová, 
Rebeca Olšová, Nicol Pešková 

Škola, na ktorú zaostrili: Mestská ľudová škola v dynamitovej továrni v  Bratislave 

                                                                         

Stručná história školy: 

V roku 1873 bol v bratislavskej časti Gaštanový hájik založený závod na výrobu 
dynamitu a anorganických chemikálií, ktorý sa od roku 1918 nazýval Dynamit Nobel, 
od roku 1951 Chemické závody Juraja Dimitrova a v súčasnej dobe je to Istrochem, a. s. 
Závod výrazne ovplyvnil život, zamestnanosť, kultúru i vzdelanie nielen v tejto časti, 
ale v mnohom aj v hlavnom meste Slovenska Bratislave. 
Od začiatku výroby v závode prichádzali postupne noví, mladí zamestnanci, zakladali si 
rodiny a ich deti museli získavať vzdelanie v súlade so zákonom o povinnom vzdelaní. 
Aby deti nemuseli cestovať do centra mesta vzdialeného asi 6 km, založilo vedenie 
závodu na čele s Eduardom Kubínym v jednom z miestnych domov školu, ktorá začala 
pôsobiť od 1. januára 1892. Vtedy ju navštevovalo 51 detí. 
Prvý učiteľ a riaditeľ školy bol Karol Laubner, katolícke náboženstvo vyučoval kaplán 



Alfréd Schuster a evanjelické farár Adolf Schreiner. Škola sa postupne rozširovala a od 
roku 1919 boli deti zadeľované do slovenskej, nemeckej a maďarskej triedy. Škola mala 
štyri triedy a štyroch učiteľov. 
V roku 1921 bola rozšírená o ďalšie triedy s príspevkom mesta. Priemerný ročný počet 
žiakov bol 220 - 250. 
V roku 1924 dynamitová továreň vypovedala zmluvu o starostlivosti o školu s 
odôvodnením, že školu navštevuje viac detí rodičov, ktorí v továrni nepracujú. Preto 
školu poštátnili a pôsobila ako Mestská ľudová škola v Dynamitovej továrni - 
Bratislava. 
Deťom sa v škole, okrem výchovy a vzdelávania, poskytovalo aj stravovanie, a to najmä 
chudobnejším, ktoré mali zadarmo mlieko a pečivo. K Vianociam dostávali darčeky od 
firmy Stollwerk a iných organizácií. 
3. novembra 1931 sa začalo s nadstavbou školy, lebo rozvojom závodu a firiem v okolí 
narastal i počet detí. Škola získala jedno poschodie s tromi učebňami, kabinetom, 
zborovňou, správcovskou miestnosťou, pracovňou a školníckym bytom. Bola zariadená 
novým nábytkom, telefónom a didaktickými pomôckami. Investorom bolo mesto. 
Vzdelávanie a výchova v škole boli po 2. svetovej vojne realizované v zmysle 
školských zákonov z rokov 1948, 1953, 1960, 1984 a 1990, ktoré usmerňovali školskú 
výchovu a vzdelávanie, krúžkovú činnosť v oblasti vzdelávania, športu, kultúry. Škola 
organizovala aj mnohé podujatia pre využívanie voľného času detí i dospelých. 
Postupne sa menili aj názvy školy, okrem spomenutých to boli: Štátna ľudová škola, 
XVII. národná škola v Bratislave - Dynamitke, 31. osemročná stredná škola v Bratislave 
- Gaštanový hájik, Základná deväťročná škola v Bratislave, Odborárska 4. V súčasnosti 
má škola názov - Základná škola s materskou školou, Odborárska 2 v Bratislave. 
Významnú pomoc poskytoval škole patronátny závod - Chemické závody Juraja 
Dimitrovova, na základe patronátnej zmluvy až do roku 1992. 
20. septembra 1961 bola skolaudovaná telocvičňa školy. V rokoch 1977 - 1981 prešla 
škola generálnou opravou, počas ktorej inštalovali nové plynové, vodovodné i elektrické 
vedenie, urobili novú fasádu, zrekonštruovali vnútorné priestory. V roku 1984 na 
chodbe zrealizovali drevené obloženie Škola s novým vzhľadom a dvanástimi triedami 
privítala aj nový pedagogický zbor, ktorý bol základom jej učiteľského zboru až do 
začiatku deväťdesiatych rokov 
Školský rok 1990 / 1991 bol v znamení zmenenej spoločensko - politickej situácie. Na 
základe výsledkov volieb pokračovalo pôvodné vedenie školy v čele s riaditeľkou 
Silviou Pačutovou a jej zástupcom Františkom Galaunerom. 
Školské roky 1993 / 1994 až 1996 / 1997 boli v znamení stabilizácie pedagogického 
zboru i správnych zamestnancov. 
Počas školského roka 1996/1997 prišlo k zmene vo vedení školy. Od 1. februára 1997 
sa riaditeľkou školy stala Mgr. Ľubica Daneková, ktorej zástupkyňou bola menovaná 
Mgr. Ľubica Kulifajová. 
V roku 2002 oslavami 110. výročia založenia Základnej školy s materskou školou na 
Odborárskej ulici č. 2 v Bratislave začala ostatná dekáda práce školy v oblasti 
výchovno-vzdelávacej práce, mimoškolských i mimotriednych činností, organizačnej i 
spoločenskej aktivity. Nový názov školy bol v spojení so zákonom o verejnej správe a 



prechodu niektorých kompetencií zo štátnych orgánov na komunálnu správu, keď 
základné školy a materské školy prešli do zriaďovacej právomoci obcí. 
V školskom roku 2002 / 2003 školu viedla riaditeľka Ľubica Daneková so zástupkyňou 
Ľubicou Kulifajovou. 
V roku 2008 boli na škole vymenené staré drevené okná za plastové, čím sa celkový 
vzhľad školy skultúrnil. V decembri 2011 bola zrekonštruovaná strecha školy, kedy boli 
odstránené škodlivé azbestové prvky, a tak sa stala škola bezpečná pre zdravie našich 
žiakov. 
V školskom roku 2011/2012 sa nesie v znamení osláv 120. výročia existencie má 
Základná škola s materskou školou na Odborárskej ulici č. 2 v Bratislave. V súčasnosti 
má škola 210 žiakov v 13triedach a 70žiakov v materskej škole. Riaditeľkou školy je 
Mgr. Ľubica Daneková, zástupkyňou Mgr. Ľubica Kulifajová. 
Pri tejto príležitosti osláv sa uskutoční akadémia žiakov a učiteľov a bude vydaná 
publikácia obsahujúca analýzu 120 rokov výchovno- vzdelávacej činnosti i 
mimoškolskej činnosti školy „120 ročná škola" 

Galéria zaslaných fotografií: 

 

  

 



 

 

 

 

 

 

 



 

Pôvodne hračka z Mexika. V súčasnosti stále populárnejší trend. 
Svojou jednoduchosťou si získala obľubu hlavne u mládeže.  
Ide o malé zariadenie v tvare vajíčka, ktoré je roztáčané šnúrkou 
obmotanou okolo. 
Stačí iba švihnúť rukou, peonzu pustiť a už sa točí! Zaleží len od 
vašej šikovnosti (a tréning samzrejme tiež robí svoje :-) ) 
Túto zábavku spestruje aj možnosť naučiť sa množstvo trikov. Vo 
štvrtok 17.5. bola naša škola podstená návštevou peonzového 
majstra, ktorý nám predviedol tie najjednoduchšie, ale aj tie 
najťažšie kúsky. 
Usporiadal malý turnaj a štyria z našich žiakov vyhrali vlastnú 
peonzu!  
Veľmi veľa detí táto hračka oslovila a dnes hádam na každej 
prestávke vidíte ako deti zlepšujú svoje schopnosti. Časom možno 
aj z nich budú slávni peonzisti. Uvidíme! :) 
                                                                                                         L.Rydzoňová 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Peonza deti  zaujala - celé prestávky si v triedach aj na 
chodbách cvičia nové kúsky. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



BIO-OLYMPIÁDA 

3. miesto Darina Hudecová 7.A 

úspešná riešiteľka  Lucia Vlčíková 6.A  

V máji  sme boli na biologickej olympiáde. 
Konkrétne ja, Lucia a p. u. Bartošová. Začalo 
to takto. Asi taký týždeň pred olympiádou za 
mnou prišla p. u. Bartošová, že či by som 
nechcela ísť na biologickú olympiádu.  Mojím 
najobľúbenejším predmetom v škole bola 
vždy biológia a tak som si povedala: „Prečo 
nie?“ A tak som teda išla na bio-olympiádu. 
Chvíľku na to som sa dozvedela, že ide aj 
moja kamoška Lucia (zo 6.A.). P. u. Bartošová 
si nás obe chcela zavolať v pondelok, aby nás 
pripravila na stredu. V pondelok sme sa teda 
zišli. Zopakovali sme si teoretickú časť (čiže 
test). Učili sme sa s Luciou aj na praktickú 
časť. Tým mám namysli, že sme pracovali 
s mikroskopom. Keď sme už boli naučené 
a aj sme mali všetko zopakované mohli sme 
už len počkať deň. Dohodli sme sa, že o 7:30 
budeme na zastávke. A tak sme mohli vyraziť. Autobusom sme sa dostali až na 
Českú. Vo vnútri školy sme išli do učebne. Bolo tam plno detí, aj takých čo som 
poznala. Zapísali sme sa sadli si a čakali. Potom prišli učiteľky a povysvetľovali čo 
a ako. Teoreticko-praktická časť (čiže ja a Lucia) sme mali ísť za jednou učiteľkou 
na ďalšie poschodie do veľkej učebne kde sme sa mali usadiť. Lucia sedela úplne 
v zadnej lavici a ja pred ňou. Rozdali nám testy. Prvá úloha bola praktická. 
Našťastie to bol ekosystém (ktorý sme si predtým opakovali) čiže som to zvládla. 
Test bol dlhý. Za asi hodinu som ho mala. Keď sme obe test dokončili čakali sme asi 
také 4 alebo 3 hodiny na výsledky. Keď konečne bolo všetko vyhodnotené prišli do 
triedy všetky učiteľky. Všetci sme sa postavili a so zaťatým dychom čakali čo bude. 
Keď povedali, že 3.miesto získava Darina Hudecová, skoro som skočila od radosti 
na lavicu. Aj na p. u. Bartošovej bolo vidno radosť. Aj keď sa Lucia neumiestnila, 
všetci sme boli úspešnými riešiteľmi čiže to bolo super.                                                                 

Darina Hudecová 7.A. 



   

1.júna sme mali ísť tak, ako každý rok sláviť na Kuchajdu náš sviatok. Medzinárodný deň 

detí, ktorý bol tento rok spojený s olympiádou. Lenže práve na tento deň hlásili 80% 

pravdepodobnosť prehánok. Riaditeľka nám oznámila ešte deň predtým, že ak bude pršať 

máme normálne dojsť do školy a budeme sa učiť tak, ako každý deň.  

  Ráno som sa zobudila a hneď som sa pozrela von oknom. Vonku pršalo, takže som si 

myslela, že na Kuchajdu sa teda nejde. Lenže v škole nás čakalo nemilé prekvapenie. 

Oznámili nám, že sa miestny úrad rozhodol, že sa nič rušiť nebude a všetko platí tak ako 

malo.  

   Tak sme všetci (a najmä tí, ktorí boli zapojení do olympiády) išli na Kuchajdu. Tam sme 

dostali červené tričká, ako tím a išli sme súťažiť. Niektorí súťažili, niektorí vystupovali. 

Väčšina súťaží sa však nedokončila pretože začalo pršať a zrušilo sa to. Všetci sme sa 

potom išli schovať a nakoniec, keď nás pustili, sme išli celí premočení domov. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Olympiáda ZŠ v mestskej časti Bratislava Nové Mesto 

1. júna na MDD sa na Kuchajde konal nultý ročník olympijských hier základných škôl v mestskej časti 
Bratislava Nové Mesto.  Osem škôl Nového Mesta  BA  súťažilo v štyroch športových disciplínach. Hral 
sa futbal, volejbal, stolný tenis a samozrejme atletické disciplíny. Olympiáda sa však neukončila 
v ten deň na Kuchajde, pretože začalo veľmi pršať. Zápasy sa nestihli dohrať, preto olympiáda mala 
pokračovanie na ZŠ Riazanská a Za kasárňou. 
Po všetkých dohrávkach sme vybojovali   
1. miesto v stolnom tenise ( K. Sláviková, Molnárová a Buzáši) a behu na 300 m CH (Slančo),  
2. miesto 300 m D (Onderová), skok do diaľky D (Onderová), v štafete (Szocsová, Dinh Thao, Vlčíková a 
Slančo),  
3. miesto v  plážovom volejbale (Doanová, Szalay, Kratochvílová,, Pekarík, Olšová, Bomba a Vronková), skok 
do diaľky CH (Štefanka), vrh guľou CH (Lajcha) 
 a 4. miesto vo futbale. 

Po zrátaní všetkých získaných bodov za každú športovú disciplínu  

naša škola ODBORÁRSKA získala krásne 1.miesto zo 
všetkých novomestských škôl. 

Gratulujeme. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Spomienky na školuSpomienky na školuSpomienky na školuSpomienky na školu    
Niektorí žiaci z 5.A sa chystajú na gymnázium. Ako to prežívajú? 

Veronika Matysková: Cítim sa úžasne.  

Laura Magátová: Super, ale baby mi budú chýbať.  

Aminata Diarra: Ja na gymnázium nejdem. Idem na inú základku. 

Tereza Spáčilová: Dobre, ale bude mi to tu chýbať. 

Ema Kuklovská: Super, ale bude mi chýbať moja trieda. 

Nela Fúčelová: Budem sa na gymnázium tešiť, ale bude mi smutno. 

Matej Kukuruguia: Dobre. Budú mi chýbať chalani. 

Natália Pavlovská: Bude mi to tu chýbať, najviac mi budú chýbať baby. 
 

 

 

 

Spomienky 

Zbohom.  

Zavládla sezóna stresu. 

 Príjimačky, učenie, spánok, učenie, škola... A stále dokola. 

Možno sa vám to bude zdať šialené ,ale do tohto bláznivého kruhu som 
vsúpila dobrovoľne. Naozaj. Chcem sa dostať na gymnázium. Hovoríte si, ha 
ha, vieš koľko detí sa tam hlási? Ale to nie je  to, čo chcem týmto článkom 
začať, skončiť a povedať. Takže začnem od začiatku. Od prvej triedy. 
Konečne v škole.  

Mama mi tak rýchlo zaplietla copy, aby sme náhodou nemeškali, že mi, ako 
ona hovorí, omylom dala jednu gumičku väčšiu než druhú. S mojou 



kamoškou so škôlky sme sa po prázdninách privítali, keď tak nad tým teraz 
rozmýšľam, bol to niečo ako náš rituál. 

Škola je pre každého niečo iné, pre niekoho iba vzdelávací ústav, pre iných aj 
niečo viac. 

Verte mi, bola som na väčšine triednych výletov, a poviem vám bolo ich dosť, 
a myslím , že týchto spomienok sa doživotne nezbavím. A ani nechcem. No, 
jedine že by som dostala sklerózu. Každý výlet bol výnimočný niečím iným.  

Hovorí sa, že žije sa iba raz. A je to pravda. Človek by si mal vždy vychutnať 
každý okamžik. 5 rokov na tejto škole, bolo niečo na čo nikdy  nezabudnem. 
Na tie bezstarostné dni, keď sme sa nemuseli skoro nič učiť, na ten deň, čo 
sme sa pred veľkou predtávkou schovali v triede( aj keď nakoniec nás našli), 
na všetky školy prírody... Bude to znieť ako klišé, ale naozaj by som tento 
článok písala veľmi dlho. V podstate na tejto škole som sa naučila oveľa viac 
než vybrané slová, ako narysovať trojuholník, pár dátumov z dejepisu a kde sa 
nachádza Afrika. Pocítila som naozajstné priateľstvo, no musím sa priznať aj pár 
školských lások.  Možno sa vám to bude zdať prehnané, poviete si, hm, jasné, to si 
určite vymyslela, ale sľubujem vám, že je to pravda. Poslanie som odovzdala. 
Koniec. Odchádzam.  

                                                                   Fox  tereza  

                                      DETSKÝ PARLAMENT  
Dňa 14.6.2012 som bola na poslednom Detskom parlamente. Uskutočnil 
sa v Kultúrnom dome na Vajnorskej. Trval kratšie ako tie predošlé 
parlamenty.  Hlavným bodom bolo samozrejme miesto, kde sa 
nachádzame (história a tak) a zhodnotenie parlamentu. Jedna pani (asi 
riaditeľka) nám teda porozprávala o Kultúrnom dome. Potom mal prísť 
na rad príhovor nášho predsedu parlamentu Reného. Bola to zábava. 
Konečný bod bol prehliadka Kultúrneho domu. Prešli sme veľkou 
miestnosťou zo zrkadlami, až do miestnosti za pódiom, schodmi dole do 
miestnosti, kde sú krúžky (hrnčiarsky a tak) a nakoniec sme sa prešli po 
pódiu cez vstupnú miestnosť. Tam sme sa rozlúčili s tým, že niektorí (tí 
ktorí neodchádzajú na stredné školy) sa stretneme budúci rok znovu.                                 

                                      Darina Hudecová 7.A. 

 

 



 

 

 

Predstavte si že ste na pláži, svieti slniečko a vy sa spokojne opaľujete. Alebo si predstavte ako plávate 
v krásnom mori, hráte plážové hry, nakupujete alebo lížete obrovskú porciu zmrzliny.  
Tento sen sme prežili v škole v prírode v Taliansku, kde nás bolo tento rok (bez pani učiteliek) 49. Išli 
sme do Lignana, konkrétne do časti Sabiadorro 
a ubytovaní sme boli v novej vile Luchesse.  
 Prvý deň,  sme sa vybaľovali, delili sa na izby 
a spoznávali okolie. Druhý deň, teda v nedeľu, sme 
mali športové súťaže, ktoré sa konali v neďalekom 
parku. Počas týždňa sme boli skoro každý deň na pláži, 
kde sme športovali, súťažili o najkrajší hrad, obrázok 
z mušlí a špliechali sa vo vode. Každý večer sme 
chodili do mesta na zmrzlinu, do obchodov a na 
diskotéku. V stredu sme boli dokonca na výlete na lodi, 

kde 
nám 
pán 

kapitán našej lode rozprával o rybárskych 
domčekoch, v ktorých sme sa aj boli pozrieť. 
Posledný deň sme sa boli pozrieť do ZOO, kde sme si 
pozreli všelijaké zvieratá, od papagájov až po hrochy.  
Potom už iba cesta autobusom a boli sme doma.  
 Na výlete sa mi veľmi páčilo, chcela by som veľmi 
poďakovať pani učiteľkám, že sa o nás starali, pani 
kuchárkam, že nám varili vynikajúce jedlo a pánom 
šoférom, ktorí nás v bezpečí odviezli tam aj naspäť.  
                                                                                                                              

Spomínala Tereza Spáčilová 

 

TALIANSKO

 



 

Dňa 20. júna sa 5. a  4. trieda vybrala na výlet do Ledníc.  Najprv 
sme boli na prechádzke po zámockom parku, kde sme sa 
zastavili v skleníku, plnom zaujímavých rastlín. Ako druhá 
atrakcia nás čakala prehliadka dravcov. Potom sme boli na 
prehliadke hradu, ktorý patril Liechtensteinom. Prehliadka bola 
veľmi zaujímavá, najviac sa mi páčil dámsky salónik. Po 
prehliadke sme boli navštíviť mešitu Minaret  a naspäť sme išli 
loďkou. Videli sme zámocký park, tentoraz z iného pohľadu. 
Domov sme sa vrátili spokojní, bohatší o zážitky.    
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…120�.�výro…120�.�výro…120�.�výro…120�.�výročiečiečiečie    

Vystúpenia našich žiakov Vystúpenia našich žiakov Vystúpenia našich žiakov Vystúpenia našich žiakov na slávnostnej AKADÉMII na slávnostnej AKADÉMII na slávnostnej AKADÉMII na slávnostnej AKADÉMII sa všetkýmsa všetkýmsa všetkýmsa všetkým    
    veľmi páčili a každé čísloveľmi páčili a každé čísloveľmi páčili a každé čísloveľmi páčili a každé číslo    bolo odmenené dlhým potleskombolo odmenené dlhým potleskombolo odmenené dlhým potleskombolo odmenené dlhým potleskom    

            
 

Na Akadémii bola pokrstená aj kniha o našej 120 - ročnej škole, ktorej autorom je p. Ján Danek 
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Ako sa lúAko sa lúAko sa lúAko sa lúčili deviatacičili deviatacičili deviatacičili deviataci    
 Vážená pani riaditeľka, pedagogický zbor, a milí žiaci! 
    
Sme deviataci! Tak dlho sme čakali na tento okamih a naivne si mysleli, že to bude niečo nádherné. Lúčime sa 
so školou, ktorá nám deväť rokov akoby bola druhým domovom. Poslednýkrát tu pred Vami stojíme 
plný ideálov a plánov do budúcnosti.  
 Spomíname si:   
Keď sme ako prváci prekročili prah školy, 
Hneď sme pochopili, že sme si súdení boli.  
Vzhľadom na to, že písať a čítať sme vedeli, 
Na stoličkách sme dlho neobsedeli. 
 
Ste tu s nami a boli ste tu s nami od prvej triedy. To Vy ste nás viedli ročníkmi a pomáhali ste nám 
získavať nové vedomosti. Od krivých čiarok až po roztrasené písmená abecedy. Po písmenách prišli nové 
slová a po nich vety, ktorými sa dnes snažíme vyjadri ť našu vďaku za Vašu námahu. Stáli ste nad nami, 
povzbudzovali nás, keď nám niečo nevychádzalo.  
  
  
Ťažkými krokmi krá čali sme vpred. Napokon sme sa dostali na druhý stupeň. Prišli namáhavejšie 
predmety a s nimi aj noví učitelia. Úlohy sa zdali ťažšie, ale nakoniec sme ich zvládli. Keď sme ich 
niekedy nestíhali písať doma stali sa z nich prestávkové úlohy, a preto ďakujeme učiteľom, ktorí si nás 
cez prestávky nevšímali. No napokon Vaša i naša práca bola odmenená úspechom. Všetkých nás prijali 
na stredné školy. Ďakujeme učiteľom, lebo nás spoločne dokázali naučiť pre život dôležité veci a vydržali 
to s nami. Ďakujeme, že ste mali toľko trpezlivosti, ktorú sme často pokúšali. Spomíname si, ako sme už 
od začiatku boli najhoršia trieda. Pokazili sme troje dverí, polámali stoličky, skrinky a zašpinili steny. 
Väčšinou nás iba strašili a hrozili nám dvojkami zo správania, ale nakoniec sme aj tak vyšli s pochvalami.       
Prezúvky sme si nenosili, 
Triedu občas vytopili. 
Stromček gule vychytal,  
Školník si ich späť vypýtal. 
 
Za nejaký čas sa rozídeme všetci inými smermi. Koľkí z nás sa ešte stretnú? Na to nik neodpovie, lebo 
nevie, kam ho vietor zaveje. Vyľakané deti, ktoré vstúpili do tejto školy, budú odchádzať ako sebavedomí 
mladí ľudia.   
Od škôlky až po osmičku, 
Celá škola niečo robí, 
Okrem našej slávnej triedy, 
Tá salámou steny zdobí. 
 
No prežili sme tu deväť rokov a to predsa niečo znamená. Znamená to opustiť doterajší režim, našich 
spolužiakov, s ktorými sme prežili krásne chvíle, učiteľov a všetko to, čo patrí k školskému životu. Avšak 
minulosť prežitú v tejto škole nám nikto nevezme. Odchádzame za tým, čo nám pripravil život. Za 
niekoľko desiatok minút sa definitívne prestaneme nazývať Vašimi žiakmi. Budeme študentmi stredných 
škôl. Pre každého z nás to bude ukončenie jedného krásneho obdobia, ktorým sme prešli s úsmevom ale 
aj so slzami.  
Nastal náš čas, 
Tak už to prišlo! 
Musíme opustiť vás, 
Už by sa to zišlo. 
 
S  vďakou za všetko, čo ste nám za tých deväť rokov dali, vyslovujeme tri slová:  



                                           ,, Veľké ďakujeme a zbohom." 
..a takto sa lúčili s učiteľmi, kamarátmi… 

 

                                     
����



Zasmejme sa… 

Viete, čo hľadá v obchode blondína pod regálom???   
Nízké ceny!!! 

Mamička oznamuje syn čekovi: 
-Jožinko, budúci rok už budeš v druhej triede a to už budeš môc ť 
utiera ť riad... 
-Tak to radšej prepadnem ... 

Prečo chodia blondínky po obchodoch pos....? 
Lebo na dverách je napísane tla čiť. 

Viete ako zabavíte blondínku na celý de ň? Postavíte ju pred 
zrkadlo a poviete, aby hrala kame ň, papier, nožnice kým 
nevyhrá. 

Blondínka dáva inej blondínke hádanku: 
- Má to štyri nohy, je to chlpaté, má to chvost... 
- To je pes! 
- Ešte som nedopovedala! A šteká to! 
- Aha, tak to neviem! 

 

Ide blondínka z Pitbullom, ktorý nemá košík. 
Policajt ide okolo a pýta sa blondínky: prepá čte pani, kde máte 
košík? Blondínka: ale ja nejdem nakupova ť. 

 

 Veronika Matysková a Laura Magátová  

 



Čo všetko si môžete pre čítať v žiackych knižkách? 
Cez prestávku silno kopal do dverí a keď bol napomenutý, kopol si drzo ešte raz. 
Dáva stále pozor, či dávam pozor, a keď si myslí, že nedávam pozor, tak nedáva pozor. 
Desiatuje cibuľu a obťažuje zápachom. 
Desiatuje pomôcky na výtvarnú výchovu. 
Hľadí na mňa cez pravítko a smeje sa, že som zelená. 
Hodil mokrú špongiu, a tá po dopade na zem urobila kaluž. 
Keď som odštartoval cezpoľný beh, ušiel domov. 
Keď som vášho syna vyvolala k tabuli, povedal: Napíš päťku, desiatujem! 
Kedykoľvek ho vyvolám, pozerá sa na mňa ako na idiota a pýta sa ma, či to naozaj myslím vážne. 
Klame a naschvál uvádza iné letopočty. 
Na hodine Slovenského jazyka kýchol tak, že to spôsobilo narušenie hodiny. Urobil to naschvál. 
Na laboratórnych meraniach používa vlastný merací prístroj a vyhlasuje, že školské prístroje sú nanič. 
Na položenú otázku neodpovedal, ale dostal záchvat rehotu. 
Našepkáva nedovoleným spôsobom. 
Nemal žiacku knižku a odmietol mi ju dať. 
Nepíše si, čo hovorím, píše iba to, čo potrebuje. 
Neustále sa smeje a odmieta mi povedať na čom. 
Odstrihol spolužiačke vlasy a drzo tvrdil, že si myslel, že má parochňu. 
Ohrozoval spolužiakov nožíkom, ktorý potreboval až na tretej vyučovacej hodine. 
Počas hodiny vyrušuje a robí make-up spolužiačke. 
Počas písomky vnucuje spolužiačke správne odpovede. 
Počas prestávok hádže do žiakov papiere, čím ohrozuje aj ich zdravie! 
Pravidelne chodí do školy nepravidelne. 
Pri príchode učiteľky spustil hasiaci prístroj. 
Rozbil okno a vyhováral sa, že nemôže dýchať. 
Šiel po schodoch dole tam, kde sa chodí hore. 
Simuloval školské zvonenie budíkom, a keď som mu na to prišla, tvrdil, že ho o to požiadal školník. 
Stále sa hlási. 
Svoj neskorý príchod ospravedlnil tým, že hviezdy chodia vždy neskoro. Vysvetlite prosím vášmu 
synovi, že je žiakom základnej školy a nie hviezdnej sústavy. 
Svojím spevom úmyselne rušil hodinu spevu. 
Udeľujem pokarhanie triednym učiteľom za neprimerané guľovanie dievčat. 
Úmyselne píše na tabuľu. 
Váš syn mi dnes začal tykať, skákal mi do výkladu a chcel vidieť môj diplom. 
Váš syn nevhodne dokazuje svoju silu na pracovnej výchove tým, že dievčatám priťahuje zveráky. 
Vaša dcéra včera na technickej výchove bez dovolenia lietala na metle a ohrozovala seba aj okolie. 
Vážení rodičia, Váš syn nevie ako je to "sadnúť si potichu", prosím Vás vysvetlite mu to a taktiež nie 
je možné, aby mal komentár ku každému slovu učiteľa. Žiaci sú v škole, aby sa niečo naučili a nie aby 
sústavne odkláňal tému. 
Vedomosti vašej dcéry sa rovnajú nule. Pre postup do vyššieho ročníka je potrebné, aby ich minimálne 
zdvojnásobila. 
Vzal triednu knihu, nechce ju vrátiť a žiada výkupné. 
Za chrbtom sa mi smeje do očí. 
Zametá učebňu vypchatým tchorom, a ničí tak školské pomôcky. 
Zlomil zemepisnú mapu o hlavu spolužiaka. Plátno to vydržalo, je nutne opraviť rám. 
Žiačka porušila vnútorný poriadok školy. Bez príčiny stúpala spolužiačke na chodidlá. 
Žiak na toaletách búchal radiátorom, pričom vyrušoval vyučovací proces v susednej triede. 
Zúčastnil sa pri pokazení školskej váhy. 
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    MÓDA   LETA  
 

                           PLAVKY 

 

 

 

             NOHAVICE 

 

 

                                                   ŠATY 

                   TOPÁNKY 

       Tieto veci vám nemôžu chýbať v šatníku. 

BUĎTE  STYLE 
 

 


